
 
Zápis č. 10/2007 (22) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 8.10. 2007 

 
Přítomni:   Ing. B. Chramcov, Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, CSc., 

Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Bc. V. Gerlich, 
M. Borovian, Bc. E. Kvasnicová, T. Javořík(celkem 10 členů AS ) 

Hosté: prof. Vašek, Dr. Adámek, Dr. Ostravský, Dr. Sysala 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve 
Zlíně.  

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy. 

5. Projednání návrhu I. Změny Statutu Fakulty aplikované informatiky UTB ve Zlíně.  

6. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI v období 1.1.2007 – 30.6.2007  

7. Různé. 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov. Dr. Chramcov přivítal hosty. 
 
ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis bez připomínek.  

• SW Mathematica – Dr. Chramcov  projednával problematiku zpřístupnění tohoto SW na 
studovně s doc. Zelinkou. SW Mathematica verze 6.0 je zakoupeno 17 licencí. Při výuce 
se používá 12, tudíž 5 licencí může být využito pro studenty ve studovně mimo výuku. 
Další licence se nakoupí, pokud stávající počet nebude stačit.  

 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan informoval členy AS FAI o záměru vedení FAI zapojovat studeny, kteří mají zájem, do 
různých aktivit a požádal členy AS FAI z řad studentů, aby přišli také s vlastními konkrétními 
návrhy aktivit (zapojení do výzkumných záměrů apod.). 

Prod. Ostravský informoval, že v nejbližších dnech bude zakoupeno cca 20 licencí SW MAPLE 
k využití ve studovně. Při instalacích tohoto programu je nutné se obrátit na knihovnu. 

 
ad 3) Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve 
Zlíně. 

Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve Zlíně byla projednávána na minulém 
zasedání AS FAI. Došlo ještě k několika drobným úpravám. Poslední verze směrnice se 
zapracovanými připomínkami byla rozeslána e-mailem. Byl doplněn článek 3. odstavec 2. 
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týkající možnosti studentů požádat o vytvoření  individuálního studijního plánu. Dále byl 
doplněn článek č. 16 odstavec 1 týkající se toho, že pro uznání dalšího studia jsou prioritní 
informace v IS STAG. Vzhledem ke skutečnosti, že došlo v průběhu předkládací lhůty 
k několika změnám a doplněním, bude tento návrh projednán ještě v LK (15.10.2007) a 
hlasování o schválení proběhne na příštím zasedání AS FAI. 

Dr. Sysel měl dotaz na počty kreditů nutné pro postup do dalšího ročníku navazujícího 
magisterského studia. Tento bod se bude projednávat na zasedání LK. Dr. Sysel  poukázal na 
problém, že někteří doktorandi učí velké množství hodin a potom nemají prostor pro vlastní 
studium a ptá se možnost zda by nebylo vhodné stanovit horní hranici výše úvazku. Pan děkan 
odpověděl, že toto je na posouzení školitele, ředitele ústavu případně tajemníka ústavu. 

Ing. Kvasnicová  poukázala na drobnou formální chybu v článku 3. 

 
ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy.  

Prod. Ostravský zapracoval do tohoto návrhu všechny náměty a připomínky. Nejdůležitější 
změnou bylo upravení bodu 3.3 v tom smyslu, že k výsledku maturity se nebude přihlížet jako 
ke kritériu pro prominutí písemné přijímací zkoušky. Návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. 
kolu přijímacího řízení pro akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy bude 
na programu zasedání legislativní komise a bude předložen k hlasován o schválení AS FAI na 
jeho příštím zasedání.  

ad 5) Projednání návrhu I. Změny Statutu Fakulty aplikované informatiky UTB ve Zlíně.  

Dr. Chramcov objasnil, že změny ve Statutu FAI jsou vyvolány zejména drobnými změnami 
zákonem o vysokých školách. Jde především o názvosloví v oblasti hospodaření a správy 
majetku. Při zpracování se vycházelo ze Statutu FHS, kde tyto změny byly již zapracovány. Ze 
strany AS FAI byl předložen návrh na změnu v čl. 29 odstavec 4. Konkrétně se jedná o změnu 
datumu předložení průběžné zprávy pro hospodaření FAI z 1.6. na 1.7. v každém kalendářním 
roce. Návrh těchto změn bude předložen k projednání na zasedání Legislativní komisi. 
Legislativní komise také projedná formulaci čl. 29 odstavec 4. 

 

ad 6) Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI v období 1.1.2007 – 30.6.2007  

Všechny připomínky a navržené změny byly do návrhu Průběžné zprávy o hospodaření FAI v 
období 1.1.2007 – 30.6.2007 zapracovány. Další dotazy ze strany členů AS FAI nebyly. AS FAI 
projednal Průběžnou zprávy o hospodaření FAI v období 1.1.2007 – 30.6.2007. 

Přichází doc. Novák. 

ad 7) Různé  

• Dr. Chramcov informoval o průběhu jednání AS UTB a EK AS UTB ve věci stravování 
v menze. Na zasedání AS UTB vznikla diskuze týkající se odstranění nápojů v menze. 
Nápoje byly odstraněny z finančních důvodů. Nebyl přítomen pan kvestor ani vedoucí 
menzy Ing. Zela. Na popud AS UTB byl tento problém projednán na zasedání 
ekonomické komise, kde byl přítomen pan kvestor i Ing. Zela. Na základě jednání bylo 
přislíbeno, že se v menzách objeví zásobníky s čistou pitnou vodou. Dále bylo ze strany 
členů EK AS UTB upozorněno na potřebu zlepšení komunikace mezi strávníky a 
menzou (popřípadě vedení UTB). Bylo přislíbeno, že informace vysvětlující 
problematiku pití v menze a jiné budou uvedeny v příštím čísle Info bulletinu UTB. Na 
www stránkách menzy bude uveden podrobný rozbor ceny oběda a další aktuální 



Strana 3 (celkem 3)  Zapis07-10-22 

informace týkající se provozu menzy. Dr. Chramcov otevřel na zasedání EK AS UTB také 
otázku skladby oběda, zejména pak placení polévky i když si ji strávník nebere. Pan 
kvestor přislíbil, že zjistí, zda by bylo možné platit jen to co si strávník odebere, případně 
zda bude možné zaměnit alespoň polévku za salát. Na základě těchto informací vznikla 
v AS FAI diskuze týkající se kvality a ceny jídla v menzách UTB. 

• Kouření před hlavním vchodem - Doc. Novák požádal o znovu otevření problému kouření 
před hlavním vchodem z důvodu znečišťování nejbližšího okolí školy nedopalky a 
z důvodu nárůstu počtu kouřících před vchodem. Prod. Sysala  zkontaktuje zaměstnance 
UTB, kteří před vchodem kouří, aby chodili kouřit jako ostatní zaměstnanci na místo 
tomu určené a potom se bude řešit tento problém se studenty.  

• Kamera u zadního vchodu - Prod. Adámek zajistí otočení kamery u zadního vchodu na 
parkoviště 

• Dr. Sysel  informoval, že jej kontaktovali studenti s návrhem projektu Boinc. Jde o využití 
výpočetní kapacity počítačů FAI (např. mezi výukou) při zpracovávání různých 
výpočetních operací v rámci řešení náročných matematických úloh. Jediný problém je 
v nárůstu spotřeby energie  (cca 20%) v době, kdy bude procesor maximálně využíván. 
Studenti mají zájem se o projekt starat. Pokud by se FAI oficiálně připojila, je zde 
možnost zviditelnění se. 

 
Legislativní komise zasedne dne 15.10.2007 ve 13.30 hod. v místnosti 51/203 v budově U5 na 
Jižních Svazích. 
 
 
Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 29.10.2007 ve 13.30 hod. 
v místnosti 51/203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 

Ve Zlíně dne 12.10.2007 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 
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